

<p>Technical and Vocational Training Corporation (TVTC) holds the Technical conference and exhibition next March, in its 9th edition, with participation of 15 speakers from different countries of the world</p>	<p>بمشاركة 15 متحدث من مختلف دول العالم في نسخته التاسعة..التدريب التقني ينظم المؤتمر و المعرض التقني في مارس القادم</p>
<p>Under the sponsorship of His Excellency the Minister of Education and Chairman of the Board of Directors of Technical and Vocational Training Corporation (TVTC) Prof. Hamad bin Muhammad Al Sheikh, TVTC is organizing the 9th Saudi Technical Conference and Exhibition ((STCEX 2020) entitled "The future of training .. Knowledge-based economy for sustainable development" in Riyadh during the period from 15- 17 Rajab 1441 H, corresponding to 10-12 March 2020 G.</p>	<p>تحت رعاية معالي وزير التعليم رئيس مجلس إدارة المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهني الدكتور/ حمد بن محمد آل الشيخ ،تنظم المؤسسة المؤتمر والمعرض التقني السعودي التاسع (STCEX) 2020 بعنوان "مستقبل التدريب.. اقتصاد معرفي لتنمية مستدامة" في الرياض خلال الفترة من 15-17 رجب 1441 هـ، الموافق 10-12 مارس 2020م.</p>
<p>An elite group of experts, specialists and representatives of the local and international business sector will participate in the conference to discuss and review the latest experiences and the most recent developments in the field of technical and vocational education and training.</p>	<p>وسيشترك في المؤتمر نخبة من الخبراء والمختصين وممثلي قطاع الأعمال المحليين والدوليين ،لبحث واستعراض أحدث التجارب و أبرز المستجدات في مجال التعليم والتدريب التقني والمهني.</p>
<p>The conference will host 15 speakers from several countries, to discuss a set of scientific papers on its three main axes: exploring the skills and professions of the future, the role of technical and vocational training in achieving sustainable development, and investing in technical and vocational training.</p>	<p>وسيستضيف المؤتمر 15 متحدثاً من عدة دول ،لمناقشة مجموعة من الأوراق العلمية حول محاوره الرئيسية الثلاثة ،وهي: استشراف مهارات ومهن المستقبل، دور التدريب التقني والمهني في تحقيق التنمية المستدامة، والاستثمار في التدريب التقني والمهني.</p>

<p>Specialized training workshops and an exhibition with public will be held, as side events of this conference, this exhibition will include several sections, the most prominent of which are: a section to provide distinctive local models in entrepreneurship, a special section for the relevant business sector and government entities, as well as a section for educational and training institutions, and international companies specialized in professional certificates.</p>	<p>وسيقام على هامش المؤتمر ورش عمل تدريبية متخصصة ، ومعرض مصاحب للجمهور العام ، سيتضمن عدة أقسام من أبرزها : قسم لتقديم نماذج محلية مميزة في ريادة الأعمال ، وقسم خاص بقطاع الأعمال والجهات الحكومية ذات العلاقة ، وكذلك قسم للمؤسسات التعليمية والتدريبية ، والشركات العالمية المختصة في الشهادات الاحترافية.</p>
<p>It is noteworthy that the Technical and Vocational Training Corporation (TVTC) organizes the Saudi Technical Conference and Exhibition for the ninth time after its launch in 2000G, and it is a result of several recommendations whose implementation contributed to the development of the technical and vocational training system in the Kingdom, the most prominent of which are: Supporting and development of technical training programs for women, integration between education and training programs in the Kingdom, by finding flexible paths between them. TVTC expands its strategic partnership with the private sector.</p>	<p>يذكر أن المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهني تنظم المؤتمر والمعرض التقني السعودي للمرة التاسعة بعد انطلاقه في عام 2000م ، وخروجه بعدة توصيات ساهم تنفيذها في تطوير منظومة التدريب التقني والمهني بالمملكة من أبرزها: دعم وتطوير برامج التدريب التقني للمرأة، التكامل بين برامج التعليم والتدريب بالمملكة، بإيجاد مسارات مرنة فيما بينها، وتوسع المؤسسة في شراكاتها الاستراتيجية مع القطاع الخاص.</p>